外籍及港澳台医师来院进修和参访申请
    我院开设外籍医师及港澳台进修项目，旨在促进相互间医学技术交流发展。
一、   管理规定及费用标准
外籍及港澳台进修医生进修学习期间，需遵守相关法律法规，不从事任何危害中国社会秩序的，与本人学习身份不相符合的活动；在学期间，遵守医院的规章制度。
    1、进修：
外籍及港澳台医师进修学习期间不可独立从事任何医疗行为。进修时间：以月为单位，一个月至一年。进修期间食宿自理。
进修费：外籍4800人民币/月，港澳台2000元人民币/月。
    2、参观学习：
外籍及港澳台医师在本院不能从事任何医疗诊治活动，进修时间：以周为单位。参观期间食宿自理。
参观学习费：外籍3000人民币/周，港澳台1800元人民币/周。
二、   申请流程
    1、提前联系进修所在科室，征得科室同意。
    2、网上递交申请。请联系进修科室人员后填写《外籍学员进修申请信息》及《上海市老年医学中心外籍进修医生申请表》通过邮件发送到邮箱kjk@zsgmc.sh.cn


Implementation Approach of the further training or short-term visit program for Foreign, Hong Kong, Macao and Taiwan Physicians

We carried out the continuing study project for foreign,Hong Kong, Macao and Taiwan physicians in Shanghai Geriatric Medical Center, which aimed at promoting medical technology between each other.
一、    Rules and Tuition fee
During the stay in China, foreign,Hong Kong, Macao and Taiwan doctors should abide by the laws and decrees of the Chinese government, and will not participate in any activity which is deemed to be adverse to the social order or inappropriate to the capacity as a student; foreign doctors should also observe the rules and regulations of Shanghai Geriatric Medical Center.
    1、further training
Foreign,Hong Kong, Macao and Taiwan physicians for training can’t be allowed to take medical practice independently in Shanghai Geriatric Medical Center for no short-term practice license. Study period: at least one month, at most twelve months (by month). Study with board and lodging excluded.
[bookmark: _GoBack]Tuition fee: 4800 RMB per month for foreigners, 2000 RMB per month for Hong Kong, Macao and Taiwan people.
[bookmark: OLE_LINK1]    2、short-term visit
Foreign,Hong Kong, Macao and Taiwan physicians for visiting can’t be allowed to take any medical practice. Study period: at least one week. Study with board and lodging excluded.
Tuition fee: 3000 RMB per week for foreigners, 1800 RMB per week for Hong Kong, Macao and Taiwan people.
    二、Application process
Please contact the clinical department you want to apply for previously. please send the application form by our email: kjk@zsgmc.sh.cn


